华泰财险附加铅责任除外条款

因铅实际、声称或威胁具有的污染性、致病性、有毒性或其他有害属性引起的人身损害、财产损失或人身伤害,本保险不承担任何责任。

因下述各项引起的损失、开支或费用,本保险不予赔偿:

- a. 要求、指令或命令被保险人或其他人测试、监督、清理、清除、遏制、处理、解 毒或中和铅,或者对铅采取任何行动或者评估铅造成的影响;或
- b. 由于对铅进行测试、监督、清理、清除、遏制、处理、解毒或中和或者对铅采取 任何行动或对铅造成的影响进行评估,政府部门或其他人提起索赔或诉讼要求损 害赔偿。

铅是指任何形式的铅元素,包括合金、化合物、副产品、其他材料或废弃物所使用或 含有的铅。废弃物包括可回收利用、再恢复或可再生的物质。

X126 LEAD LIABILITY EXCLUSION

This insurance does not apply to bodily injury, property damage or personal injury arising out of the actual, alleged or threatened contaminative, pathogenic, toxic or other hazardous properties of lead.

This insurance does not apply to any loss, cost or expense arising out of any

- a. request, demand or order that any insured or other test for, monitor, clean up, remove, contain treat, detoxify or neutralize, or in any way respond to, or assess the effects of lead; or
- b. claim or suit by or on behalf of a governmental authority or others for damages because of testing for, monitoring, cleaning up, removing, containing, treating, detoxifying or neutralizing, or in any way responding to, or assessing the effects of lead.

Lead means the element lead in any form, including its use or presence in any alloy, compound, by-product, or other material or waste. Waste includes materials to be recycled, reconditioned or reclaimed.